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Pan 
Bartłomiej Dyba-Bojarski
Radny Rady Miejskiej w Łodzi

W nawiązaniu do zapytania skierowanego przez Pana Radnego w dniu 
23 sierpnia 2022 r. do Prezydenta Miasta Łodzi w sprawie wyjaśnienia zasad 
korzystania ze stadionu przy al. Unii przez kluby piłkarskie i odpowiedzi na skierowane 
w związku z powyższym pytania informuję, iż poza ostatnim zapytaniem, nie 
posiadamy informacji, o które Pan Radny wnioskuje.

Umowy zawierane przez Miejską Arenę Kultury i Sportu sp. z o.o.(MAKiS), jako 
operatora m.in. wyszczególnionego powyżej stadionu z najemcami i podmiotami 
korzystającymi z tego obiektu znajdują się w dyspozycji Spółki, która jest właściwym 
podmiotem do udzielenia odpowiedzi w powyższym zakresie. 

Informacje na temat wyniku finansowego osiągniętego przez MAKiS w 2022 r. 
powinny zostać przekazane wraz ze zwołaniem przez Spółkę Zwyczajnego 
Zgromadzenia Wspólników za 2022 rok do końca czerwca 2023 r. Zgodnie 
z zatwierdzonym przez Zgromadzenie Wspólników Miejskiej Areny Kultury i Sportu sp. 
z o.o. Planem rzeczowo-finansowym Spółki na 2022 r., planowany wynik na koniec 
2022 r. kształtować się będzie na poziomie około (-) 8,8 mln zł. Natomiast wynik 
finansowy uzyskany przez Spółkę na koniec 2021 r. wyniósł  (-) 8 515 330,70 zł.

W okresie od 1 stycznia 2021 r do dnia sporządzenia niniejszej odpowiedzi 
Miejska Arena Kultury i Sportu sp. z o.o. uzyskała z budżetu Miasta Łodzi:

1. 10 mln zł na pokrycie strat Spółki
2. 1.750 tys. zł na podwyższenie kapitału zakładowego Spółki. 
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